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لاریجانی رئیس سابق مجلس:

انقلابیِ کاسب کار می گوید ما انقلابی هستیم و همه 
پسُت ها را باید ما بگیریم

سرویس سیاسی- علی لاریجانی هفته گذشته 
در جمع گروهی از جوانان، در باره موضوعات سیاسی 

روز سخن گفت.
تلاش برای دوقطبی سازی در کشور

لاریجانــی با اشــاره بــه تلاش عــده ای برای 
خالص سازی گفت: از اول انقلاب عده ای خالص ساز 
می گفتند فقط ما انقلابی هستیم و دنبال حذف دیگران 
بودند. تلاش برای دو قطبی سازی در کشور وجود دارد 
. از اوایــل انقلاب دو فکر مقابل هم بودند. پایه نظری 
اولین فکر این بود که ما باید به دنبال وحدت ملی باشیم 

و تفکر دوم به دنبال تجزیه بود.
وی افــزود: گروهی که تفکر وحدت و وفاق را 
داشــتند، افراد حاضر در جریان اصیل انقلابی بودند، 
نگاه دردمندانه به انقلاب داشتند و اگر مطالبی که امام 

خمینی )ره( و حواریون ایشــان نظیر آیت الله بهشتی، 
آیت الله خامنه ای و آیت الله هاشمی رفسنجانی داشتند 
را مطالعــه کنید، همگی توجیه کننده یک تفکر بودند 
که یکی از بنیادهای آن تفکر ایجاد وحدت در کشور و 
قرار دادن پایه های تصمیم گیری براساس نظر مردم بود.
عده ای نگاه کاســب کارانــه به انقلاب 

داشتند
لاریجانــی با بیــان اینکه البته عــده ای هم نگاه 
کاســب کارانه به انقلاب داشــتند، گفت: این افراد به 
دنبــال مونوپول کردن بودند. مبنای این اقدام بی هنری 
است چرا که اگر کسی هنر داشته باشد قدرت توجیه 
دیگران برای ایجاد وفاق را دارد اما اگر هنری نداشــته 
باشد، به دنبال تجزیه است. یکی از ویژگی های انقلابی 
واقعی وحدت گرایی است به این ترتیب که همه افراد 

کارگزار و فعال باشند و به اندازه استعداد خود انقلاب 
را یاری کنند.

انقلابیِ کاســب کار می گوید ما انقلابی 
هستیم و همه پُست ها را باید ما بگیریم

رئیس مجالس هشتم، نهم و دهم گفت: انقلابیِ 
کاســب کار به دنبال این است که بگوید بقیه انقلابی 
نیســتند، ما انقلابی هســتیم و همه پست ها را ما باید 
بگیریم. نتیجه این اقدام کوچک کردن انقلاب اســت 
در صورتی که انقلاب اسلامی بسیار بزرگ بود، اقدام 
امام خمینی ره بسیار بزرگ بود. وی افزود: امام اساس 
اندیشه ای را بنا نهاد که از سیاست های متعارف بالاتر بود 
و به همین دلیل گسترش پیدا کرد. یکی از خصوصیاتی 
که شهید مطهری بر آن تاکید دارد این است علت اصلی 

گسترش اسلام این بود که پاسخگوی نیاز زمان بود.
هر تفکری متناسب با نیاز زمان پاسخگو 

باشد، گسترش می یابد
لاریجانی ادامه داد: هر تفکری که بتواند متناسب 
با نیاز زمان پاسخگو باشد، گسترش پیدا می کند و هر 
تفکری که نتواند خود را با نیازهای زمان تطبیق بدهد، 
گسترش پیدا نمی کند کما اینکه شهید مطهری می گوید 
یکــی از دلایلی که در اروپای قرن ۱۷ مردم گریزان از 
دین شــدند این بود که مردم احساس می کردند باید 
به سرنوشــت خود مسلط شوند و آزادی های سیاسی 
داشته باشند. این نیاز زمانه بود، در مقابل کلیسا جلوی 
این خواسته مردم ایستادگی کرد و گفت این آزادی ها 
را نبایــد به مردم داد، نیاز زمانه را درک نکرد، در نتیجه 
مردم نیاز خود را مقابل دســتگاه دینی مشاهده کردند. 
شهید مطهری می گوید اگر متولیان تفکر، نیاز زمان را 

به درستی درک نکنند، به ضرر دین تمام خواهد شد.
دلیل ثبت نام نکردن در انتخابات را بعدا 

خواهم گفت
لاریجانی در بخش دیگری از سخنانش در مورد 
ثبت نــام نکردن خود در انتخابــات مجلس دوازدهم 
افزود: امور عدمــی که دلیل نمی خواهد. البته ثبت نام 
نکردن بنده در انتخابات مجلس دوازدهم دلایلی دارد 

که به موقع آن را می گویم.

علی لاریجانی، رئیس سابق مجلس گفت: انقلابیِ کاسب کار به دنبال این است که بگوید بقیه انقلابی نیستند، ما انقلابی هستیم و همه پست ها را ما باید بگیریم. 
نتیجه این اقدام کوچک کردن انقلاب است در صورتی که انقلاب اسلامی بسیار بزرگ بود.

هر تفکری که بتواند متناسب با نیاز زمان پاسخگو باشد، گسترش پیدا می کند و هر تفکری 
که نتواند خود را با نیازهای زمان تطبیق بدهد، گسترش پیدا نمی کند کما اینکه شهید مطهری 
می گوید یکی از دلایلی که در اروپای قرن ۱۷ مردم گریزان از دین شدند این بود که مردم 
احساس می کردند باید به سرنوشت خود مسلط شوند و آزادی های سیاسی داشته باشند. 

ســرویس سیاسی - سخنگوی 
حزب ندای ایرانیان با بیان اینکه دوستان 
اصلاح طلب ما را تنها گذاشتند، گفت: 
اما این چیزی از وظیفه ما کم نخواهد کرد 
و باید تلاش کنیم زمینه انتخابات برای 
مجلسی که همه شهروندان را نمایندگی 
کند، فراهم کنیم. ســعید نورمحمدی 
ســخنگوی حزب ندای ایرانیان درباره 
برنامه هــای حــزب در ماه های منتهی 
به انتخابات مجلــس دوازدهم، گفت: 
حزب ندای ایرانیان، برشــی از جامعه 
است و یک حزب از بالا به پایین نیست که امکان این را داشته باشد تصمیمی را تنها 
در شورای مرکزی بگیرد و اجرا کند. این حزب، کاملا از پایین به بالا شکل گرفته 
و ایــن موضوع، فرصت ها و امکانات زیــادی را برای حزب به وجود آورده و در 
عین حال، محدودیت هایی در تصمیم گیری ایجاد می کند. وی با بیان اینکه فضای 
حزب ندای ایرانیان هم مانند جامعه است و نظرات و دیدگاه های متفاوتی در حزب 
وجود دارد، افزود:در حزب گفت وگوهای جدی در جریان است و تا به جمع بندی 
قطعی برسیم، زمان نیاز داریم. بخشی از عدم قطعیت ما در تصمیم گیری، به شرایط 
بیرونی حزب و به تصمیمات حاکمیت بستگی دارد.   دیدگاه های مختلف در حزب، 
استدلال هایی می آورند که بخشی به پیش بینی آن ها از شرایط عمومی کشور است. 
باید منتظر ماند و بعد تصمیم گیری کرد. نورمحمدی توضیح داد: نخســت اینکه 
نباید فرصت پیش  ثبت نام را از دســت می دادیم زیرا تحلیل ما این بود که حضور 
در پیش ثبت نام باعث می شود که امکان مانور در آینده را از دست ندهیم. در حالی 
که با عدم ثبت نام عملا بازی انتخابات را در همین مرحله به پایان می رساندیم. هر 
دو دیدگاه در حزب معتقد بودند که باید ثبت نام را انجام داد و بعد از آن شرایط را 
سنجید، اقدامات مقتضی را انجام داد و در نهایت تصمیم گیری کرد.دومین مسأله 
مورد اجماع در حزب ندای ایرانیان، این موضوع است که در شرایط فعلی، برای 
تغییرات جدی در سیاست ها و رویه ها، مردم و مسئولان آمادگی چندانی ندارند که 
البته با لحاظ برخی مولفه ها می توان در آینده این آمادگی را ایجاد کرد.نورمحمدی 
گفت: مسئولان باید شرایط را برای یک انتخابات پرشور و موثر فراهم کنند همچنین 

از هر اقدامی که این فضا را در سطح اجتماعی متاثر می کند، پرهیز شود.

سرویس سیاســی - معاون رفاه و امور اقتصادی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی گفت: متوســط قیمت ها برای اســتفاده از کالابرگ های الکترونیکی را 

متوسط سال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ در نظر گرفته اند که منصفانه ترین حالت است.
علیرضا عســگریان درباره این که برخی انتقاد می کنند استقبال از کالابرگ ها 
آن  طور که باید صورت نگرفته اســت، گفت: اســتقبال خوب و قابل بوده است و 
طبق داده ای که داریم ظرف حدود ۱۰ روز نزدیک و بالغ بر ۶۰۰ هزار خانوار از این 
کالابرگ ها اســتفاده کردند. معاون رفاه و امور اقتصادی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی با اشاره به این که قاعدتاً رفتار بین دهک ها می تواند با هم تفاوت داشته 
باشد، خاطرنشان کرد: دهک یک تا ۳ معمولا دهک های آسیب پذیر هستند و امکان 
دارد رفتارشــان با دهک های دیگر تفاوت داشته باشد این ها معمولا ممکن است 
این پول را همان روزهای اول جاهای مختلفی خرج و هزینه کنند. ما به دهک های 
بالاتر بیائیم امکان دارد تغییراتی ایجاد شود چون رفتارها تغییر می کند. وی تاکید 
کرد: به هر حال زیر ســاخت در حال حاضر مهیا اســت و قیمت ها مربوط به سال 
۱۴۰۱ است مردم می توانند خرید کنند و یا نکنند، آزاد هستند. متوسط ۲ ساله ۱۴۰۰ 
و ۱۴۰۱ را گرفتند که منصفانه ترین حالت باشد؛ چراکه برخی می گفتند اردیبهشت 
سال ۱۴۰۱ بعضی عنوان می کردند تیر و مرداد ۱۴۰۱ در نظر گرفته شود که نهایتاً 
گفتند بین سال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ یک متوسط در نظر بگیریم و قیمت ها را دیگر 
ثابت کنیم که این بحث و گپ هم در این میان از بین برود.وی در خصوص این که 
برخی ممکن است جابه جایی دهک برای دریافت یارانه ها پیدا کرده  باشند، حال 
اگر آزمون وسع این افراد تائید شود، کالابرگ به این اشخاص تعلق می گیرد، عنوان 
کرد: بله، اگر دهک به ریز ۵ بیاید حتما تعلق خواهد گرفت دهک بالاتر برسد تعلق 
نمی گیــرد. معاون رفاه و امور اقتصادی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تاکید 
کرد: نکته اصلی این است که یارانه به این افراد تعلق می گیرد اما این امتیاز جدید 
تعلق نمی گیرد، یعنی آن شخصی که در دهک ۵ است اگر دهکش به ۶ برسد، ۳۰۰ 
هزار تومان را می گیرد اما ۱۲۰ هزار تومان تشویقی را نمی گیرد. توجه داشته باشید 

تشویقی سبد فعلا برای ۵ دهک بالا است. 

سرویس سیاســی -رئیس انجمن رمز ایران بر ضرورت حضور در جامعه 
هوشمند تاکید کرد و گفت: همه نهادهای دست اندرکار علم و فناوری برای حضور 
در جامعه هوشمند باید آستین ها را بالا بزنند و یک مسئولیت سنگین بر دوش همه 
نهادهای ملی کشور است و به یک خیزش علمی در این زمینه نیازمندیم و این خیزش 

علمی نیازمند دانشگاه،استاد و دانشجو بانشاط و باانگیزه است.
محمدرضــا عارف بــا قدردانی از تمامی عوامل اجرایی و دســت اندرکاران 
برگزاری این کنفرانس و با بیان اینکه ما با دوران پســا انقلاب صنعتی و حاکمیت 
جامعه اطلاعاتی و هوشــمند مصنوعی رو به رو هستیم، گفت: برای کشور ما یک 
اختیار نیست که وارد این جامعه)هوشمند مصنوعی( بشویم . بلکه تصمیم مهمی باید 
در این زمینه گرفته شود.اگر توانستیم خود را هماهنگ کنیم می توانیم از دستاوردهای 
جامعه هوشمند حداکثر استفاده را ببریم و اگر متاسفانه همان نگاهی را که در ابتدا  به 
فناوری ها داشتیم)نگاه بدبینانه و توام با توهم توطئه( به جامعه هوشمند هم داشته 
باشیم فقط هزینه خواهیم داد .هیچ چاره ای جز حضور در جامعه هوشمند و استفاده 
از مزایای آن نداریم.وی با بیان اینکه با توجه به پتانســیل خوب انجمن رمز باید در 
جامعه هوشمند پیشتاز باشیم به اسناد بالادستی در زمینه علم و فناوری و توصیه های 
رهبر معظم انقلاب در این زمینه اشاره کرد و گفت:همه نهادهای دست اندرکار علم 
و فناوری برای حضور در جامعه هوشمند باید آستین ها را بالا بزنند و یک مسئولیت 
سنگین بر دوش همه نهادهای ملی کشور است و به یک خیزش علمی در این زمینه 
نیازمندیم و این خیزش علمی نیازمند دانشگاه،استاد و دانشجو بانشاط و باانگیزه است 
و از سوی دیگر باید زمینه مناسب و حل مشکلات جامعه دانشگاهی کشور فراهم 
شود.عارف بر ضرورت حمایت همه بخش های حاکمیت از صنعت افتاء تاکید کرد 
و گفت:ما نیازمند تغییر نگرش به دانشگاه ،علم و موسسات علمی و پژوهشی هستیم 
و هزینه کردن برای مجامع علمی و دانشگاهی عین صواب است.برخوردهای اداری 
با دانشگاه باعث می شود از قافله عقب بمانیم.عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با 
بیان اینکه در فضای امنیت سایبری با چالش های بسیاری رو به رو هستیم،خاطرنشان 
کرد: انجمن رمز به نمایندگی جامعه علمی کشور می تواند در حل چالش های عدیده 
امنیت فضای سایبری پیشگام  و پیشتاز باشد. تمامی بخشهای حاکمیتی و خصوصی 
موظف به همکاری در حل مشکلات امنیت فضای سایبری در کشور هستند.وی با 
اشاره به برنامه هفتم توسعه ،گفت:انتظارمان از مجلس این است که از ما)انجمن رمز( 
بخواهد که درخصوص ارتقاء امنیت فضای سایبر و نیز اقتصاد دیجیتال چند حکم 
قابل اعتناء در این حوزه ها بویژه درخصوص جلوگیری از نفوذ در فضای سایبر با 
مشورت هایی که به  مجلسیان می دهیم گنجانده شود.عارف بر ضرورت حمایت همه 
از نخبگان تاکید کرد و گفت: اگر جوان نخبه ما در تامین حداقل های زندگی خود 
دچار مشکل شود تعهد ملی و شرعی اش را فراموش می کند به همین دلیل حاکمیت 

موظف به حمایت همه جانبه از نخبگان است.

سرویس سیاسی - نماینده اهواز 
و باوی گفت:حرکت کشور رو به جلو 
است ان شاالله با همدلی و تلاش بیشتر و 
با عدم توجه به دسته بندی ها برای فرار 
از پاسخگویی و لولوسازی از رقیب، به 
ارائه برنامه و راهکار برای حل مشکلات، 

یپردازیم که ان شاالله آینده روشن است.
مجتبی یوســفی، دربــاره این که 
برخی جریان ها و افراد مطرح می کنند که 
مجلس دوازدهم باید مجلسی انقلابی تر 
باشــد، گفت: از نگاه کریمانه و از ســر 

رحمت و لطف حضرت آقا به این مجلس که آن را انقلابی خطاب کردند که بنده به 
عنوان عضو کوچکی از خادمین مردم در آن هستم تشکر می کنم. آقا نگاه شان از سر 
رحمت بود و این برای ما به نوعی تلاش و مســئولیت پذیری را بیش از پیش کرد. 
من تعبیرم این است هنگامی که حضرت آقا ۴ بار این مجلس را انقلابی می خوانند و 
می گویند انقلابی آمدید و سعی کنید سربلند هم خارج شوید، حضرت آقا اشراف شان 
به موضوعات و ژرف نگری شــان بیش از پیش و بی بدیل اســت.وی ادامه داد: اگر 
می گویند در برخی موضوعات مختلف حضرت آقا به این مجلس تذکر دادند که 
برخی از منتقدان همین را گرفتند و به آن ها می پردازند و بســیار بیشــتر از آن چیزی 
هم که هســت جلوه می دهند، این نکته را بگویند حتما حضرت آقا با اشرافیتی که 
دارند می دانند در این مجلس چه می گذرد. حضرت آقا یک تعبیر بسیار زیبایی دارند، 
گفتند این مجلس نظام مسائل کشور را در مشکلات تشخیص داد بر اساس آن هم به 
سمت اصلاح حرکت کرد و اقداماتی را انجام داد.این نماینده مجلس با بیان این که اگر 
بخواهیم در حوزه های اقتصادی، کسب و کار، اشتغال و یا محرومیت زدایی نگاه کنیم 
یک منظومه در سال چهارم به نتیجه رسیده است، عنوان کرد: به طور مثال در حوزه 
مسکن علیرغم مخالفت دولت قبل در قانون جهش تولید مسکن به دو وجه حوزه 
مسکن پرداخته شد؛ نخست تأمین منابع مالی برای اولین بار و سپس تسهیل حوزه 
ساخت مسکن. قانون دوم اصلاح قانون مالیات بر خانه های خالی بود و قانون سوم 
طرح دو فوریتی ساماندهی اجاره بها بود. این ۳ قانون طی ۲ سال برای تکمیل شدن 
رفتند. در حوزه اشتغال، حمایت از شرکت های دانش بنیان ۳ماه قبل از فرمایشات 
حضرت آقا و نامگذاری سال گذشته روی داد. امروز اگر بازگردید به زمان تصویب 
قانون حمایت از شرکت های دانش بنیان و حمایت از نخبگان، جوانان و پیشکوستان 
این کشــور که راه اشــتغال، توجه به مشاغل خرد و کوچک و توجه به شرکت های 
دانش بنیان است، در بهمن ۱۴۰۰ اتفاق افتاد و حضرت آقا سال ۱۴۰۱ را سال اشتغال 
با محوریت دانش بنیان در نظر گرفتند، یعنی این مجلس این مهم را شناخت و عمل 
کرد که وظیفه اش بود.یوسفی بیان کرد: مجلس در زمینه تسهیل مجوزهای کسب و کار 
و برداشتن امضاهای طلایی مجلس یازدهم اقدام کرد،  این مجلس در جهت برداشتن 
محدودیت ها و چه صدور مجوزهای کسب و کار از یک صنف کوچک بگیرید تا 
کانون های بسیار بزرگی که انحصار بر سر راه نخبگان و جوانان این کشور ایجاد کرده 
بودند گام برداشــت. اقدام بعدی پنجره صدور مجوزهای کسب و کار بود، ما هنوز 
یادمان نرفته یک جوانی می خواست کسب و کار راه بیندازد ممکن بود سال ها بماند. 
خرید و فروش مجوزها میلیاردی صورت می گرفت، به طور مثال  در یک صنفی یک 
آدم قانوندان، قانون شــکن و صاحب رانت مجوزی را می گرفت و بیرون در جراید 
می زد مجوز فلان صنف ۲ میلیارد تومان فروش می رود.وی با اشاره به تصویب قانون 
اقدام راهبری در برابر لغو تحریم ها، اظهار داشت: اقدام راهبری در مقابل لغو تحریم ها 
از دیگر اقدامات مجلس یازدهم بود که دوست و دشمن می گفتند دولت قبل را کنترل 
کرد. برای اولین بار بود که در حوزه انرژی هسته ای یک قانون قابل فهم و قابل درک 
طرفینی تصویب شد. بله ما اهل مذاکره و گفت وگو هستیم اما اگر می گوییم شما بروید 
مذاکره کنید، شرط ها و تحریم ها برداشته شود و برایراین است که عوایدش بر سفره 

مردم برود و اگر این اتفاق نیفتد ما برای چه مذاکره می کنیم؟
نماینــده اهواز و باوی با بیان این که مجلــس یازدهم در توجه به موضوعات 
فرهنگی و جمعیت و خانواده گام های خوبی برداشــت، یادآور شــد: حضرت آقا 
بیش از ۲ دهه بحث جمعیت و خانواده و پیری جمعیت را مطرح کردند، برخی ها 
که خودشان را بزرگان جریانات سیاسی می دانستند این حرف آقا را عملی نکردند، 
اما مجلس یازدهم عملی کرد.وی خاطرنشان کرد: مجلس یازدهم در توجه به مناطق 
محروم و کم برخوردار و در توجه به عمران و آبادانی مناطق شهری و روستاها قانون 
ارزش افزوده را دائمی کرد و سهم شهرداری ها و دهیاری ها را از ۳ درصد به ۴درصد 
افزایش داد. در حوزه توجه به بیمه، بیمه پایه را افزایش داد و ۵ هزار میلیارد تومان در 
بودجه ۱۴۰۱ به آن اختصاص داد. در بحث محرومیت زدایی برای اولین بار تبصره ۱۴ 
در سال ۱۴۰۰ یعنی در دولت قبل و معادل ۱۹ هزار میلیارد تومان به محرومیت زدایی 
اختصاص داده شد و ۱۰ هزار روستا در کشور آبرسانی می شود. در خصوص آسفالت، 
بهسازی روستاها و ساخت مدارس کار انجام شد.وی بیان کرد: قانون حمایت از فعالین 
بخش انرژی و برق را سال گذشته مصوب کردیم. در بحث ساماندهی پرسنل و انواع و 
اقسام قراردادها مجلس اقدام کرد. رتبه بندی بیش از ۱۰ سال انجام نشده بود و در اجرا 
قانون نداشت. البته دولت در اجرا اشکالاتی داشت اما از دولت تشکر می کنیم این قانون 
را اجرایی کرد اما اشکالاتی داشت، مجلس هم با دولت تعارفی ندارد در عین این که 
حامی کارهای خوب دولت است و واقعا کشور را تبدیل به یک کارگاه عمرانی کرده اما 
مجلس اگر اشکالاتی هم دید از ابزار آلات نظارتی خودش استفاده کرده و رتبه بندی را 
تبدیل به قانون کرده ایت.  یوسفی با اشاره به شفافیت آرا نمایندگان در مجلس شورای 
اسلامی گفت: در بحث شفافیت که یک ابزاری برای انتقاد از مجلس شده بود مجلس 
ایستاد اما امروز آن هایی که گفتند، چرا تقدیر نمی کنند؟ مجلس داوطلبانه این کار را 
انجام داد اما در برخی از موضوعات صنفی نگاه کنید همین را برای انتقاد از مجلس 
استفاده می کنند. شفافیت وظیفه ماست و ما به این شفافیت افتخار می کنیم. البته قرار بود 
بقیه قوا هم آن را داشته باشند چراکه آن ها تصمیمات شان مهم تر است، تصمیمات در 
قوه مجریه و یا در مجمع تشخیص مصلحت نظام هم مهم است.این نماینده مجلس 
یادآور شد: مجمع ۳ سال جلوی واردات خودرو را گرفت، مجلس ایستاد و متهم به 
ارائه دنا پلاس و شاسی بلند شد، این مطلب چرا برای این مجلس به وجود آمد؟  برای 
آن عهدی که با مردم بسته بود که جلوی مافیا و انحصار خودرو را بگیرد، ۲ سال تلاش 
کرد تا واردات خودروی نو صورت گیرد. ما به معیشت کارگر توجه می کنیم ولی نه 
با  جان و مال مردم. هزینه سوءمدیریت خودروسازان را نباید مردم بدهند و واردات 
خودرو انجام شد. تنش ارزی اتفاق افتاد دوباره ایستادیم، در یکسال گذشته واردات 
خودروی دست دوم هم تصویب شد. مجلس سر این موضوع هزینه داد، این ها نکاتی 
بود که مجلس یازدهم انجام داد.وی خاطرنشان کرد: حال برخی از افراد که سال ها در 
مجلس و دولت بودند امروز پاسخگو باشند. منِ نماینده هم باید پاسخگو باشم حال 
شاید تعداد قلیلی از نمایندگان هم باشند که شأن مجلس را رعایت نمی کنند در همه جا 
و همه صنوف هم هست اما قاطبه این  کارها توسط نمایندگان مجلس یازدهم صورت 
گرفت، برخی ها تلاش کردند مانند مگسی بر روی زخم بنشینند.این نماینده مجلس 
با اشاره به این که این مجلس تنش ارزی، ناآرمی ها و جا به جایی دو دولت را دیده ولی 
این همه کار انجام شــد، عنوان کرد: بله، اشکالات وجود دارد و ما هم قبول داریم و 
باید برطرف کنیم. اما مسئولیت ما بیشتر است چون نام مجلس انقلابی را گرفته ایم. اما 
برخی توجه کنند در زمانی که پروژه های عمرانی یک صدم امروز صورت می گرفت، 
زمانی که می شد برای مشکلات کشور تصمیم سازی شود، زمانی که نفت چند میلیون 
بشکه ای می فروخیتم و دلار ۹۰۰ تومانی بود و می توانستند پروژه عمرانی انجام دهند 
باید کار انجام می دادند. ما قدرشناس آن نماینده ادوار و و وزیری هستیم که سال ها در 
قوه مجریه و مقننه کار کرده است، اما از سوی دیگر آن نماینده ادوار و آن مسئولی که 
کوتاهی کرده و امروز این مشکلات را برای کشور ایجاد کرده است، باید پاسخگو 
باشد نه مطالبه گر! از این جهت ما خودمان را خادم مردم می دانیم شرمنده ایم که وسع 
مان محدود بود.یوسفی بیان کرد: این کشور رو به جلو است، آقا گفتند نزدیک قله 
هستیم. ان شاالله با همدلی و تلاش بیشتر و با عدم توجه به دسته بندی ها برای فرار از 
پاسخگویی و لولوسازی از رقیب به جای ارائه برنامه و راهکار برای حل مشکلات، 

تلاش کنیم چراکه ان شاالله آینده روشن است. 

سرویس سیاسی - محمدرضا تاجیک گفت: 
مجلس، بهترین جایی ست که می توان در آن از حقوق 
از دســت رفته کارگران دفاع کرد.شرکت نمایندگان 
کارگران در رقابت های انتخاباتی مجلس شــورای 
اســلامی امــروزه یکی از مباحثی اســت که پس از 
بحــث پیش ثبت نام انتخابات دوره دوازدهم مجلس 
بیش از پیش در محافل تشــکلی مطرح شده است. با 
پایان پیش ثبت نام، بسیاری این نکته را مطرح کردند 
که ضــرورت دارد کارگران نیز در این مجمع بزرگ 
سیاسی و قانون گذاری کشور شرکت کرده و از منافع 

این بخش دفاع کنند. 
حتی خانه کارگر جمهوری اســلامی ایران نیز 
در این زمینه بیانیه و فراخوانی صادر کرد. با این حال، 
بســیاری هنوز موانعی در راه این حضور مشــاهده 
می کنند.محمدرضا تاجیک )عضو هیات مدیره مجمع 
عالی نمایندگان کارگری و عضو شــورای عالی کار( 
در این رابطه با اشــاره به برخی موانع در برابر جامعه 
کارگری برای حضور در انتخابات مجلس به عنوان 
نامزد، اظهار کــرد: قطعا با حضور نمایندگان کارگر 
و حضــور کارگران در مجلس می توانیم بهتر حقوق 
این بخش مهم از جامعــه را پیگیری کنیم. ما زمانی 
که از شــرکت به عنوان نامــزد در انتخابات مجلس 
سخن می گوییم، از ورود به قوه مقننه این نظام سخن 
می گوییــم؛ یعنی بهترین جایی که می توان از حقوق 
از دســت رفتــه کارگران دفاع کــرد.وی افزود: اگر 
نمایندگان کارگری می توانستند در مجلس شورای 
اســلامی حضور پیدا کنند و کرسی بدست بیاورند، 
پتانسیل بسیار خوبی را به دست می آوردند تا بتوانند 
قوانیــن را آن طور که به نفع جامعه بازنشســتگی و 
کارگری اســت تصویب کنند؛ اما به هرحال واقعیت 
تلخ این اســت که نمایندگان تخصصی و اصطلاحا 
»صنفی ها« هنوز جایی در مجلس شــورای اسلامی 
ندارند. متاســفانه اکثریت قاطع کرســی ها در همه 
اســتان ها متعلق به شخصیت های سیاسی است. اگر 
یک ائتلاف با حمایت گسترده از نمایندگان مستقیم 
کارگری در ســال های قبل و امســال انجام می شد و 
یک فراکسیون قوی کارگری وارد مجلس می شدند، 
بسیاری از مطالبات اساسی جامعه کارگری به خوبی 
قابل پیگیری بود. تاجیک گفت: اکنون اولویت اساسی 

کارگران ایران »امنیت شغلی« است. اگر امنیت شغلی و 
عدم وجود خطر اخراج آسان باشد، هم بحث دستمزد 
قابلیت اصلاح دارد و هم »تشکل یابی و بیان مطالبات« 
در کارگران بهتر صورت می گیرد. اکنون امنیت شغلی 
مســئله ای است که دقیقا در مجلس درحال پیگیری 
اســت و ما نیازمند زور بیشــتر نمایندگان همسو در 
جهت هژمونیک کردن و بر کرسی نشاندن این بحث 
هستیم. بسیاری از مطالبات کارگران زیرشاخه ای از 
بحث امنیت شــغلی است که اگر این یک مورد حل 
شــود و مسئله شوم قراردادهای موقت و سفید امضا 
حل شود، بسیاری مسائل دیگر نیز حل خواهد شد.  
عضو هیات مدیره مجمع عالی نمایندگان کارگری در 
پاسخ به کسانی که می گویند کارگران توان شناخت و 
ورود به سایر حوزه های غیر کارگری و غیراقتصادی 
مطــرح در مجلس را نــدارد، اضافه کرد: این دیدگاه 
کاملا غلط است و صاحبان آن به کلی اشتباه می کنند. 
اگر کســی جامعه کارگری را بشناسد، می فهمد که 
هرکس کار می کند و تحت پوشــش بیمه ســازمان 
تامین اجتماعی اســت، ذیل جامعه کارگری حساب 
می شود. هرچند بسیاری اقشار و گروه های غیرتحت 
پوشش نیز ممکن است جزء این جامعه باشند. در میان 
جامعه کارگری ما بسیاری از افراد، پزشک، مهندس، 
متخصص، کارشناسان ارشد علوم انسانی و اقتصادی 
و.. هســتند که در بخش های زیادی از امور اجتماع 
نخبه و صاحب نظر به حساب می آیند. جامعه کارگری 
سرشــار از نخبگان صاحب نظر آماده ورود به خانه 
ملت است. بسیاری از دوستان  ما که در ادوار مختلف 
عضو شــورای عالی کار بودند نیز واقعا افراد نخبه ای 
در کشــور بودند. آن ها هم از لحاظ تحصیلات و هم 
شناخت کاملا مسلط بودند و بنده عضو کوچک آن ها 
محسوب می شوم.وی افزود: مقایسه های این چنینی و 
تحقیرآمیز اساسا نباید مطرح شود، زیرا بنده به وضوح 
دیده ام کــه افرادی غیرمتخصص صرفاً براســاس 
ارتباطات سیاســی و بدون حتــی یک روز رزومه و 
سابقه اجرایی و مدیریتی و مدنی، وارد مجلس شدند 
و فقط یکسال طول کشیده تا بفهمند در چه نهاد مهمی 
وارد شدند. اینکه فردی تنها به خاطر حضور در یک 
اتوبوس قدرت و حضور در یک جناح وارد مجلس 
شود، از آسیب های بسیار ناگوار سیاسی ما در مجلس 

اســت.عضو شــورای عالی کار و کمیته مزد با اشاره 
بــه حضور دیگر طبقات اجتماعی و اقشــار در میان 
نمایندگان مجلس در میان شرکای اجتماعی روابط کار 
و تامین اجتماعی گفت: کارفرمایان و صاحبان سرمایه 
نیز در مجلس شورای اسلامی به صورت مستقیم و به 
صورت در سایه و غیر مستقیم، همزمان حضور جدی  
دارند. این چنین نیست که بگوییم مجلس نهادی صرفا 
ملــی بوده و صحنه رقابــت و مجادله گروه های ذی 
نفع مختلف نیســت. این کارفرمایان یا خودشــان 
مستقیم در انتخابات به عنوان نامزد شرکت می کنند، 
و یا با حمایت مالی از شخصیت های خاص سیاسی 
نماینده خود، به طور مشخص افرادی که حامی منافع 
اتاق های بازرگانی و تشــکل های کارفرمایی هستند 
را وارد مجلــس می کنند. پس بهانه هایی مانند اینکه 
مجلس صحنه تعارضات میان منافع مختلف نیست، 
اساسا اشتباه است. تاجیک با اشاره به قدرت مجلس 
در حوزه هایــی که ذیل قــدرت قوه مجریه و دولت 
اســت، اظهار کرد: بسیاری از تصمیمات مثل تعیین 
مزد در شــورای عالی کار انجام می شــود و مجلس 
در آن ورودی نمی کند تا شــورای سه جانبه تصمیم 
بگیرد، اما در حوزه افکار عمومی و رایزنی های پشت 
درب های شــورا، مجلس نیز اهمیت و جایگاه دارد. 
مجلسیان به عنوان وکلای مردم، سخنگوی مطالبات 
آن ها هستند و می توانند این فشار را روی تصمیمات 
دولت بیاورند و حوزه نظارت خود را گسترده کنند. در 
نتیجه بزرگترین حامی ما در درون شورای عالی کار یا 
دیگر نهادهای تصمیم گیر در حوزه روابط کار و تامین 
اجتماعی، نمایندگان مجلس هستند و به همین دلیل 

این نهاد برای کارگران اهمیت خاص دارد.

ســرویس سیاسی - یک عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی، 
تاکید کرد:حل مشکلات معیشتی مردم تنها با وحدت، همدلی و همکاری بین قوای 
ســه گانه رقم خواهد خورد. اصغر سلیمی بیان کرد: مقام معظم رهبری همواره بر 
ضرورت توجه به بحث اقتصادی و معیشت مردم تاکید داشته اند و درشعارهای سال 
این موضوع را مدنظر قرار داده اند. این امر حاکی از اهمیت اشتغال و تولید است که 
باید در اولویت مجلس و دولت باشد. وی در ادامه اظهار کرد: باتوجه به شرایطی که 
امروز کشور دارد و تحریم های ظالمانه ای که وجود دارد. باید به این موضوع توجه 
جدی تری صورت گیرد. امروز جوانان ما به دنبال شغل و تشکیل خانواده هستند. هم 
مجلس و هم دولت باید همگام با یکدیگر به این سمت پیش بروند تا بتوانند مسائل 
اقتصادی مردم را حل کنند و این امر نیازمند کمک به دولت است. نماینده مردم سمیرم 
در مجلس شــورای اســلامی، تصریح کرد: اینکه ما به مردم وعده دهیم که درآینده 

وضعیت بهتر می شود کافی نیست. مردم باید حاصل تلاش های دولت و مجلس را 
در سفره خود ببینند. تاکنون هر دولتی آمده این وعده را داده و دولت های قبل خود را 
زیرسوال برده است. حل مشکلات معیشتی مردم تنها با وحدت، همدلی و همکاری 
بین قوای سه گانه رقم خواهد خورد.مجلس با مصوبات خود سعی کرده تا به دولت 
کمک کند. مجلس همواره آمادگی دارد تا هم به مسئولان استانی و کشوری و هم به 
دولتمردان کمک کند. مردم باید آثار تلاش های دولت را ببینند. تلاش های دولت 
و مجلس برای کاهش و کنترل نرخ تورم باید در ســفره مردم احســاس شود. بدین 
ترتیب امید مردم به آینده نیز بیشتر خواهد شد. در حوزه سیاست خارجی دولت گام 
های خوبی برداشته و دستش باز است. در داخل نیز مجلس همواره در کنار دولت 
بوده تا اگر مانعی وجود دارد با قانون گذاری کنار رفته و دولت بتواند در مسیر امید 

آفرینی نسبت به آینده در دل مردم گام بردارد.

سخنگوی حزب ندای ایرانیان: 

اصلاح طلبان ما را تنها گذاشتند

عسگریان معاون رفاه و امور اقتصادی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی:

۶۰۰ هزار خانوار ظرف ۱۰ روز از 
کالابرگ  استفاده کرد ه اند

محمدرضا عارف:

برخوردهای اداری با دانشگاه باعث 
می شود عقب بمانیم

یوسفی نماینده مردم در مجلس  :

به جای فرار از پاسخگویی و لولوسازی از 
رقیب، باید برنامه و راهکار ارائه داد

تاجیک عضو شورای عالی کار:

»صنفی ها« هنوز جایی در مجلس ندارند

سلیمی عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

مردم باید نتیجه تلاش دولت و مجلس را در سفره خود لمس کنند


